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KRAJEVNA SKUPNOST ZABUKOVJE 
Zabukovje nad Sevnico 5 
8292 ZABUKOVJE 
 
Številka: 031-0013/2022 
Datum: 16. 10. 2024 
 
 

Zapisnik 
11. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Zabukovje 

ki je bila dne 16. 10. 2024 ob 18. uri  
v prostorih VNMO Zabukovje  

 
 
Prisotni člani sveta:  
Ivan Puc, Vid Špec, Martina Gorjup, Branko Klenovšek, Mitja Motore, Polonca Seničar, Janko 
Žveglič 
 
Odsotni člani sveta: 
 
Ostali prisotni:  
Marjetka Flisek, referentka za KS 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi Ivan Puc, predsednik Sveta Krajevne skupnosti Zabukovje.  
 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda  
 
Predsedujoči uvodoma pozdravi člane sveta. Predstavi predlog dnevnega reda ter ga poda v 
razpravo in potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda:  
 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2.   Pregled in potrditev zapisnika 10. redne seje sveta z dne 6. 9. 2024, 
3.   Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2025 
4.   Praznik krajevne skupnosti Zabukovje (zadnje uskladitve), 
5.   Pregled vlog in dopisov, 
6.   Razno.  

 

Ob začetku seje je prisotnih 7 (od 7) članov Sveta KS Zabukovje. Svet KS Zabukovje je 

sklepčen.  

SKLEP:  

Svet KS Zabukovje je sprejel predlagani dnevni red za 11. redno sejo.  

Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7)  

Sklep je sprejet.  
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2. Pregled in potrditev zapisnika 10. redne seje sveta z dne 16.10.2024 

 

 

Zapisnik je sestavni del gradiva. 

 

Predsedujoči poda v razpravo in glasovanje zapisnik 10. redne seje sveta z dne 16.10.2024. 

V začetku pove, da sta z Vinkom Knezom, predstavnikom podjetja Komunala Sevnica 

pregledala fasado na mrliški vežici v Zabukovju. Zaradi izpiranje brežine se bo uredil kanal. 

Dogovorjene ograje na pokopališču so izvedene. Polonca Seničar predlaga ureditev strehic za 

oba  križa. Predsednik pove, da je planirana ureditev prostora za raztros na pokopališču v 

Zabukovju. Župnija kot lastnik pokopališča mora za ureditev podati soglasje.  

Glede ureditve ceste Vrtačnik je predsednik govoril županom in se dogovoril, da se z 

aktivnostmi prične takoj po novem letu. Rekonstruiral se bo celoten odsek v izmeri 400 m v 

finančnem sodelovanju krajana (priprava tampona), Občine Sevnica in KS Zabukovje 

(asfaltacija). Groba ocenjena vrednot investicije brez muld, ki jo financira KS Zabukovje znaša 

29.600,00 EUR.   

Janko Žveglič pove, da je potrebna pri cesti Oblak urediti še bankino. 

Predsednik omeni razširitev krivine, ki jih je delal Županc bo stroškovno pokrito iz sredstev 

turističnega sklada.  

Predsednik pove, da je obrezovanje stare lipe predvideno v naslednjem letu.  

Polonca Seničar sprašuje, če je že kaj novega glede umiritve prometa čez Zabukovje. 

Predsednik pove, da še ni nič dorečenega.  

V nadaljevanju predsednik člane sveta seznani, da se nihče ni prijavil na razpis za pridobitev 

priznanj KS Zabukovje. Med člani sveta poteka razprava o možnih kandidatih. Prostovoljno 

gasilsko društvo Zabukovje praznuje 40 letnico obstoja, Društvo podeželske mladine pa 30 let.  

 

SKLEP:  

Člani sveta so na 11. redni seji, dne 24.10.2024 sprejeli sklep, da se podeli plaketo 
Prostovoljnemu gasilskemu društvu Zabukovje in priznanje Društvu kmečke mladine.  
 
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7)  
Sklep je sprejet.  
 

Za hrano, pijačo in organizacijo ansambla je zadolžen Aktiv kmečkih žena Zabukovje. Za 

glasbo bo skrbel Juhu band. Vid Špec izpostavi, da so stroški praznika KS postali zelo visoki. 

Čiščenje prostorov večnamenskega objekta se izvrši po izvedenem prazniku KS.  

 

Člani sveta so mnenja, da je potrebno v prihodnje urediti parkiranje. 

 

Predsednik pove, da je obravnavana pritožba zaskrbljenega vaščana iz Vranja, rešena. V 

reševanju je tudi problematika pri Krevlu in Kolarju.  

 

Vidu Špecu predsednik pove, da je župan odobril barvo za ureditev avtobusnih postaj.  

 

Kar zadeva oglasne kozolce, je Vid Špec poročal, da je govoril z izvajalcem, ki je obljubil, da 

bodo izvedli prihajajoči vikend. Predvideno je postaviti šest novih kozolcev (dva v Trnovcu, po 

enega v Zabukovju, Kurji vasi, Pokojniku in Podgorju).  

 

Predsednik pove, da se bodo na cesti potrebne preplastitve (JP Podgorje proti Zupanu) izvedle 

zgolj plombe. 
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SKLEP:  

Svet Krajevne skupnosti Zabukovje je potrdil zapisnik 10. redne seje z dne 6.9. 2024 
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7)  
Sklep je sprejet.  

 
3.   Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2025 

 
Člani sveta so gradivo prejeli skupaj z vabilom. Prihodkovna in odhodkovna stran znašata 
102.511,22 EUR. Sredstva so kot vsako leto razporejena po postavkah in kontih za redno 
delovanje krajevne skupnost (plačilo električne energije, pisarniškega materiala, 
reprezentance, kurilnega olja za ogrevanje dvorane, internetne storitve, pregled gasilnikov in 
peči za centralno ogrevanje, sejnine, transferi društvom delujočim v KS Zabukovje) ter redno 
in investicijsko vzdrževanje javnih poti. Med člani sveta poteka razprava. Ugotovijo, da je 
najstarejša prejeta vloga za rekonstrukcijo javne poti Perc Marjani v izmeri 900 m, naslednja 
je Agrež (cca 800 m) in Požun na Podvrhu. Člani sveta so mnenja, da je potrebno preveriti 
interes glede sofinanciranja krajanov predmetnih ureditev. Na večnamenskem domu je 
potreben popravek fasade.  
 
Janko Žveglič pove, da je potrebno očistiti žlebove in zapreti jašek pri VNMO. 
 

Sklep: 

Svet Krajevne skupnosti Zabukovje se je na svoji 11. redni seji dne, 24. 10. 2024 seznanil 

s predlogom finančnega načrta za leto 2025 in predlaga Občinskemu svetu Občine 

Sevnica, da ga sprejme.  
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7)  
Sklep je sprejet.  

 

4. Praznik krajevne skupnosti Zabukovje (zadnje uskladitve) 

 

Predsednik pove, da je dogovorjeno, da bo kulturni program na osrednji slovesnosti vodila 

Natalija Žulič. V nadaljevanju Polonca Seničar predstavi, kaj je bilo dogovorjeno na sestanku 

glede organizacije prireditve. Po predstavitvi med člani sveta poteka razprava glede postavitve 

miz in stolov na osrednji prireditvi praznovanja praznika KS, saj je bilo predlagano, da med 

samo prireditvijo mize niso v dvorani.  

 

Sklep: 

Člani sveta se soglasno strinjajo, da se mize in stole postavi na klasičen način.  
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7)  
Sklep je sprejet. 

 
V nadaljevanju se dogovorijo vse potrebno glede organizacije pogostitve, čiščenja in potrebnih 
aranžmajev.  
 
Na pobudo Polonce Seničar se preuči možnost postavitve predelne stene v sanitarijah, kjer se 
postavljeni dve školjki.  
 

5. Pregled vlog in dopisov 
 

Predsednik članom sveta predstavi dopis Kulturnega društva Franc Požun Zabukovje v 
katerem člane sveta seznanjajo, da so sprejeli odločitev, da na prireditvi praznika KS 
Zabukovje v letu 2024 ne bodo sodelovali. Na tematiko med člani sveta poteka razprava.  

 

 



4 

 

 

6. Razno 

 

Pod točko 6 razprave ni.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 19. 20 

 

 

Zapisala: 

 

Marjetka Flisek, 

Referentka za KS 

 

 

 

Ivan Puc 

Predsednik sveta KS Zabukovje 


